
APEL
Prezydium okręgowei Rady Lelrarskiei

Warmińsko.Mazurskiej lzby Lekarskiej w olsztynie
z dnia l0lipca 20t9r.

do Ministra Zdrowia

W związku z brakiem zapewnienia dostępności niektórych leków na ryrnku
farmaceutycznym, istotnych dla procesu leczenia, zwracamy się do Pana Ministra

Zdrowia o jak najszybsze podjęcie niezbędnych kroków w celu wyeliminowania tego

problemu.

Uzasadnienie

od kilku tygodni narasta problem braku w aptekach podstawowych leków m.in.

stosowanych w leczeniu cukrzycy, tarczyq, nowotworów itp. Sytuacja ta stanowi

poważne zagrozenie dla procesu leczenia chorych na te schorzenia. Generuje również

dodatkowe wizĘ pacjentów u lekarzy zwiększając koszty działania systemu

oraz kolejki oczekujących na uzyskanie świadczeń. Problem pogłębia dodatkowo brak

jakichkolwiek informacji dla lekarzy i aptekarzy ze strony odpowiedzialnych instytucji

państwa o tym fakcie oraz o podjętych środkach zaradczych, zvmększaj4c niepokój nie

tylko samych pacjentów, ale także pracowników ochrony zdrowia. W zvmązku z tym

apelujemy o podjęcie przez Ministerstwo Zdrowia szybkich i skutecznych działań

w tej jakże istotnej dla wszystkich sprawie, w tym w szczególności z zapewnieniem na

przyszłość szybkich informacji o przewidywanych i istniejących zagrożeniach

w dostępności do leków.
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